
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 2022. november 11-én 10.00 órakor 

kezdődő üléséről. 

 

Az ülés helye: Megyeháza, Díszterem. 

 

Jelen vannak: Borbás Zoltán, Fazekas Szabolcs, Győri-Papp Judit, Hubai Imre, Kővári Kata, 

Molnár Imre, Piroska Miklós, Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó, Rózsa Endre Bertalan, 

Rózsa Lajos, Stefán Ildikó, Szabó Ferenc Lajos, Szarvák Márton, Ujvári Imre a megyei 

közgyűlés tagjai. 

 

Bejelentéssel távol: Boros István, Budai Lóránt, Tarsoly-László Ágnes, Révi Attila. 

 

Továbbá jelen vannak: Matuska Zoltán tű. ezredes, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatója; Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, 

főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztály; 

Horváth Lajos műszaki igazgató, Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság; Rentzné Dr. 

Bezdán Edit megyei főjegyző; a Megyei Önkormányzati Hivatal irodavezetői, a sajtó 

képviselői, meghívottak. 

 

Hubai Imre: Köszöntöm a Megyei Közgyűlés tagjait, a meghívott szervezetek képviselőit, a 

Közgyűlés valamennyi résztvevőjét.  
 
A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 2022. április 29-i ülésén döntött a Jász-Nagykun-

Szolnok Megyei Önkormányzat kitüntető díjainak adományozásáról. A közgyűlés 

Önkormányzati és Közigazgatási díjat adományozott Tóth-Zsíros Erikának, a Kunszentmártoni 

Járási Hivatal kormánytisztviselőjének. A díj átadására most kerül sor. 

/Díjátadás/ 

 
Győri-Papp Judit elhagyta az üléstermet.  

 
Hubai Imre: A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a Megyei Közgyűlés tagjai 

határozatképes számban jelen vannak. Munkánk törvényes feltételei biztosítottak, a Közgyűlés 

ülését megnyitom. Kérem, mindenki kapcsolja be a szavazópultját. 

 
Indítványozom, hogy a közgyűlés vegye fel 8. napirendi pontként a Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási szünet elrendeléséről szóló előterjesztést. 

 

Kérem, hogy aki a módosított napirendi javaslattal egyetért, a szavazópult megfelelő 

gombjának megnyomásával szavazzon. 

 
A Közgyűlés a módosított napirendi javaslatot 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja és 

az alábbi határozatot hozza: 
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Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

49/2022. (XI.11.) számú határozata 

a Megyei Közgyűlés 2022. november 11-i ülése napirendi pontjainak megállapításáról 

 

A Megyei Közgyűlés a 2022. november 11-i ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint 

fogadja el: 

 

1. Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2021. 

évi tevékenységéről 

Előadó: Matuska Zoltán tű. ezredes, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatója  

 

2. Tájékoztató Jász-Nagykun-Szolnok megye lakosságának egészségi állapotáról, az 

egészségromlást kiváltó vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2021. évi 

adatok alapján 

Előadó: Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, főosztályvezető,  

              Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztály 

 

3. Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Öntözésfejlesztési Stratégiai 

dokumentum felülvizsgálatáról 

Előadó: Lovas Attila igazgató, Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság 

  Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

4. Előterjesztés a Területi Vízgazdálkodási Tanácsba és Szakmai Bizottságba történt 

delegálás módosítására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

5. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. 

évi fordulójához való csatlakozásra 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

6. Előterjesztés a Megyei Közgyűlés 2023. évi munkatervére 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

7. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

8. Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási 

szünet elrendeléséről 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Zárt ülés: 

 
Előterjesztés a Terület- és Településfejlesztési Operatív Program Plusz 2022. november 18-ai 

határidejű Döntés-előkészítő Bizottságára beterjesztett támogatási kérelmek döntési 

javaslatáról  

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke  
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Hubai Imre: Megkérdezem, hogy kíván-e valaki interpellálni, kérdést feltenni? 

 

Interpelláció, kérdés nem hangzik el. 

 

Hubai Imre: Napirendi pontok tárgyalása következik. 

 

 

1./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2021. évi 

tevékenységéről 

Előadó: Matuska Zoltán tű. ezredes, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság igazgatója  

 

Hubai Imre: Köszöntöm Matuska Zoltán tű. ezredes, igazgató urat. 

Érdeklődöm, hogy az írásos tájékoztatóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 

Matuska Zoltán PowerPoint előadás kíséretében ismerteti a szervezet 2021. évre vonatkozó 

főbb célkitűzéseit, kiemeli, hogy a hivatásos szervezetek félkarú óriások az önkéntes 

szervezetek nélkül, a katasztrófavédelem támogatja az önkéntes szervezeteket és igyekszik 

minél szervesebben bevonni a mindennapi munkába. Továbbá ismertet vonulási adatokat, és 

beszél az önkéntes tűzoltó egyesületekkel történő együttműködésről. Elmondja, 25 tűzvizsgálat 

volt az elmúlt évben. Beszél a polgári védelem és a hatósági szakterületen, illetve az 

iparbiztonság és gazdálkodás területéről. 2021. évi tevékenységét ismertetve elmondta, nőtt a 

beavatkozást igénylő esetek száma, ám emellett egyre több a téves és a szándékosan 

megtévesztő jelzés is. Új kihívást jelentett a katasztrófavédelem számára az M4 és M44 út 

átadása is, mely szükségessé tette az érintett kirendeltségek technikai feltételeinek fejlesztését 

is. 

Az előadás PowerPoint anyaga a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Hubai Imre: A tájékoztatót az Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. Érdeklődöm a Bizottság 

elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 
Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta, elfogadásra javasolja a 

közgyűlés számára. 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

Nem látok jelentkezést. Igazgató úr kérem fogadja nagyrabecsülésünket az elvégzett munkáért. 

Önt is és az állomány minden tagját köszönet illeti. Igazgató úr említést tett arról, hogy több 

önkéntes tűzoltó egyesület kapott állami támogatást, különböző eszközöket ahhoz, hogy magas 

szinten el tudja látni a munkáját. Azt gondolom, hogy azok az egyéni védőfelszerelések, amiket 

a tűzoltóság juttatott az egyesületeknek, valamint a használt kocsifecskendők, amik beszerzésére 

100%-os vissza nem térítendő támogatásra volt lehetőség, szorossá fűzték a társadalmi 

kapcsolatokat egyrészt a hivatásos szervezetekkel, másrészt az önkormányzatokkal. 

Megköszönöm igazgató úrnak, hogy bármikor önkormányzati kéréssel fordultunk Önhöz és 

munkatársaihoz, mindig megkaptuk a kellő támogatást. Ez a fajta társadalmi kapcsolatépítés 

nagyon jól működik a határon túli és a határon inneni tűzoltó egyesületekkel is, 

önkormányzatokkal is. Azt is meg kell köszönöm, hogy a TOP csapadékvízelvezető 

rendszerének tervezése és engedélyeztetésekor szakmai konzultációra volt szükség, az 
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igazgatóság mindig partner volt abban, hogy mind a tervezők, mind a megrendelő önkormányzat, 

a projektmenedzserek megfelelő szintű tájékoztatást kapjanak arról, hogyan tudnak megfelelni 

leghatékonyabban az előírásoknak. Köszönjük azt, hogy a megyében elnyert TOP-os 

csapadékvízelvezetési projektek mindig eljutottak odáig, hogy meg tudtak valósulni. További 

köszönettel tartozunk a megyei öntözésfejlesztési stratégia lényeges elemének előkészítéséért, 

ahol az igazgatóság adta a hatósági engedélyeket azokhoz a KÖTIVIZIG-es állami 

beruházásokhoz, amelyek a főművek fejlesztését készítik elő. Köszönjük igazgató úrnak az 

ehhez a stratégiához és a megyei gazdaságfejlesztési stratégiához, amit kért is, hogy 

szerepeltessük a lehető legtöbbet ezeket az árvízi kockázatokat, akár a belvízi kockázatokat, 

aszálykár kockázatát a lehető legtöbb dokumentumban szerepeltetjük is. Sor fog kerülni a 

megyei dokumentumok felülvizsgálatára. Megváltozóban vannak a hidrometeorológiai 

körülmények, amelyhez igazítja folyamatosan mind a katasztrófavédelem, mind a KÖTIGIZIG 

a saját stratégiája, mi pedig gondoskodunk arról, hogy ez át legyen ültetve a megye 

gazdaságfejlesztési stratégiáját. A szennyvíztisztítók és a szűrők rekonstrukciója szintén bekerült 

a megyei gazdaságfejlesztési stratégiába együttműködésben a vízügyi ágazat és itt a kommunális 

szolgáltatók jelenlétére gondolok, bekerültek azok a fejlesztések, amik, ha meg tudnak valósulni, 

akkor mind a szennyvíztisztítók, mind a kibocsátott szennyvíz minősége rendkívül sokat fog 

tudni javulni. Látjuk, hogy a kormányzat is erre törekszik, hogy egy olyan integrációba vonja a 

víziközmű szolgáltatókat, ami gyakorlatilag egy állami fejlesztési stratégiai programnak, az 

ivóvízminőség javításnak és az ellátásbiztonságnak lesz a jövőben a záloga, ehhez is köszönjük 

igazgató úrnak és munkatársainak, hogy rendkívül sok segítséget nyújtottak. Kérjük, hogy a 

jövőben, amikor a felülvizsgálat megindul, vélhetően jövő hét hétfőtől, akkor majd ugyanezt az 

együttműködést kérjük, mint a korábbiakban tudtunk realizálni. Végezetül, mind a vízügyi, mind 

a meteorológiai ágazat vagy bárki, aki a terepen mozog és ezzel kapcsolatban teendője van, meg 

tudja erősíteni, hogy a szélsőségek időszakába léptünk a változékonyság, a változás a klíma 

tekintetében elkerülhetetlenné teszi a térinformatikai rendszerek összehangolásának kezdetével 

akár azt is, hogy nekünk állampolgároknak is a megyén belül a települési védelmi bizottságokban 

is komoly szerepet kell majd vállalnunk. Viharkár, jégkár, vízkár, a szélsőségek egyre inkább 

érzékelhetőek lesznek. A társadalmi jelenlét, a társadalmi szerepvállalás és a kapcsolatok 

elmélyítése nem várathat magára. Köszönöm azt is, hogy igazgató úr erre is készül a csapatával, 

bár majd erről gondolom, hogy a jövő évi beszámolóban fogunk hallani. Készül arra is, hogy 

megerősítse ezt a fajta együttműködést az önkormányzatokkal és az önkéntes szervezetekkel.  

 

További észrevétel nem hangzik el. 

 

Hubai Imre: Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

A Közgyűlés 13 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 
Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

50/2022. (XI.11.) számú határozata  

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2021. évi 

tevékenységéről szóló tájékoztatóról 

 

 

1. A Megyei Közgyűlés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

tevékenységéről szóló tájékoztatót a melléklet szerint megtárgyalta és elfogadja. 

 

2. A Közgyűlés megköszöni és elismeri a Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

kiemelkedő szakmai tevékenységét, eredményes munkáját. 
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Erről: 

1. Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

2. Rentzné Dr. Bezdán Edit megyei főjegyző 

3. Matuska Zoltán tű. ezredes, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság igazgatója  

értesülnek.  

 

 
Hubai Imre: Megköszönöm a tájékoztatót, a katasztrófavédelem valamennyi munkatársának 

további jó munkát kívánok. 

 

 

2./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a megye lakosságának egészségi állapotáról, az egészségromlást kiváltó 

vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2021. évi adatok alapján 

Előadó: Dr. Beke Gabriella, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Népegészségügyi Főosztály főosztályvezetője 

 

Hubai Imre: Köszöntöm Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, főosztályvezető asszonyt.  

Érdeklődöm, hogy az írásos tájékoztatóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 

Dr. Beke Gabriella: PowerPoint előadás kíséretében elmondja, hogy 3 év telt el az utolsó 

tájékoztatójuk óta, a társadalomban, az egészségügyi ellátórendszerben, a közigazgatásban a 

covid világjárvány mindent felülírt. Demográfiai adatokat ismertet, beszél a lakónépesség 

számának alakulásának korcsoportok szerint. Elmondja, hogy 2007-2020. közötti időszakban 

mindkét nem esetén az összes halálok miatti halálozási adatok magasabbak az országos 

szintnél. Beszél a korai halálozásról, melyben a daganatos megbetegedések vezetnek. Az 

anyagban is külön hangsúlyozásra került, hogy a legnagyobb egészségnyereséget úgy lehet 

elérni, ha az egészséges életmódra tanítjuk meg az egész társadalmat, kezdve a legfiatalabb 

korosztálytól. Statisztikai adatok is szerepelnek a tájékoztatóban, mely alapján látszik, hogy 

van még tennivaló. A covid időszak alatt az egészségügyi ellátórendszer teljes mellszélességgel 

ellátta a betegeket, az anyagban hangsúlyos részt kapott a világjárványról szóló tájékoztatás. 

Továbbá beszélt a főbb eredményekről, szükséges tennivalókról. 

Az előadás PowerPoint anyaga a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Hubai Imre: A tájékoztatót a Tervezési és Monitoring Bizottság megtárgyalta. Érdeklődöm a 

Bizottság elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 
Ujvári Imre: A Tervezési és Monitoring Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta, elfogadását 

javasolja a közgyűlés számára. Megköszöni a bizottság megyei tisztifőorvos asszonynak és 

kollégáinak a munkáját, sok sikert és jó egészséget kíván a továbbiakban. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Rózsa Endre Bertalan: Szeretném megköszönni a beterjesztett tájékoztatót is, a 

megszokottaknak megfelelően rendkívül pontos, precíz, tárgyszerű, korrekt, konkrét. Hozzá kell 

tenni azt is, hogy nagyon fontosnak tartjuk, hogy olyan szemléletes, amely úgymond azok 

számára is érthetővé válik, akik nem tekintik át ezt a 90 oldalt, mint mi, akik ezt megtettük. A 
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köszönet természetesen nagyon fontos. A bizottsági ülésen is kifejtettem azt, hogy itt a 

közgyűlési tagok közül is sokan megtettük azt különböző területeken, hogy amikor a járvány 

beköszöntött, akkor felkerestük a háziorvosokat, illetve azokat az egészségügyi dolgozókat, akik 

e területen illetékesek voltak, hogy miben tudunk segíteni. Azt is hozzá kell tenni, hogy az 

önkormányzati képviselőknek, közgyűlési tagoknak ilyen szempontból viszonylag szerény 

lehetőségei vannak, ennek ellenére, amit tudtunk mi is megtettük, a fő köszönet nyilván az 

egészségügyi dolgozóké. Nagyon fontosnak tartjuk azt, hogy a beszámolók bizonyos időre 

vissza is tekintenek. Összehasonlítási lehetőséget adnak, mind kor tekintetében, mind földrajzi 

eloszlásra vonatkozóan. Természetesen vannak benne olyan adatok, amelyek számunkra 

különböző járásban élők számára nem kedvezőek, ugyanakkor azok a mortalitási adatok, 

amelyek itt szerepelnek a megyére vonatkozóan elég lehangolóak. Teljesen természetes, hogy 

nem az egészségügyi dolgozók hibája ez, mint ahogy tiszti főorvos asszony nagyon korrekten 

kifejtette, az emberek hozzáállásával, az életmódjukkal kapcsolatos dolgok is mind, mind 

közrejátszanak e tekintetben. Köszönjük szépen a munkát, köszönjük szépen a beszámolót. 

Ugyanakkor azt külön köszönöm főosztályvezető asszonynak, hogy a bizottsági munkát 

követően mód nyílt arra is, hogy a kórházaknak az ellátottságát tekintve és perspektivikus 

lehetőségekre vonatkozóan szót tudtunk váltani. További jó egészséget, jó munkát kívánok. 

Mondhatjuk azt, hogy a közgyűlés tagjai mindig is azon voltak, hogy a megye és a térségek 

úgymond egészségügyi ellátásához, ha szerényen is de tudjunk hozzájárulni. A beterjesztett 

anyagot természetesen elfogadásra javaslom, ugyanakkor azokat a folyamatokat, amelyek az 

egészségügyben az utóbbi években zajlanak elfogadhatónak tartjuk. Köszönjük a munkájukat, 

továbbra is várjuk az Önök megelőző, gyógyító munkáját, jó egészséget kívánok, támogatom és 

elfogadásra javaslom a beterjesztett anyagot. 

 

Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó: Tisztelt Főorvos Asszony! 3 évvel ezelőtt is meghatódva 

hallgattam a beszámolóját, talán azért is, mert családomban nagyon sok egészségüggyel 

foglalkozó személy van. Az első, amit szeretnék Öntől kérdezni azon túl, hogy mély tiszteletemet 

fejezem ki az Önök munkája iránt és ha már szót kaptam, akkor az újszászi emberek nagy 

köszönetét is hozom. Azt szeretném kérdezni tisztelt főorvos asszony, mert mondta a prevenció 

fontosságát. Különböző levelekkel keresnek meg bennünket és megmondom őszintén személy 

szerint minden ilyen szűrővizsgálaton részt veszek, a megye orvosait felkeresve azt tapasztaltam, 

hogy nagyon alaposan és nagyon szakszerűen végig járják ezeket az ingyenes prevenciós 

vizsgálatokat a beteggel szemben. Volt egy-egy vizsgálat, amire többször vissza kell menni, 

minden papírt, adatot stb. Azt szeretném kérdezni, hogy milyen tapasztalatai vannak Önnek, 

illetve kollégáinak, mennyire vesszük mi itt a megyében igénybe ezeket a szűrővizsgálatokat. A 

prevenciós szűrővizsgálatokon mennyien jelenünk meg és ahhoz viszonyítva, ahány embert 

behívnak hány százalék vesz részt ezeken a vizsgálatokon. Nagyon szépen köszönöm a 

beszámolóját, mindig meghatódva hallgatom. Emlékszem rá, három évvel ezelőtt hangot adtam 

annak is, hogy nagyon féltem a fiainkat, a férfi társainkat. Szeretném azt is megkérdezni, hogy 

vajon mi az oka annak, hogy a fiatal férfiak, illetve a közép korosztály ilyen magas halálozási 

aránnyal bír a megyében. 

 

Dr. Beke Gabriella: Köszönöm szépen a kérdést! A lakossági szűrővizsgálatoknak két típusát 

tudjuk elkülöníteni. Az egyik az úgymond random módon szervezett lakossági egészségnapok, 

amikor bárki betérhet, részt vehet rajta. Ha jól promotálják sokan részt vesznek. Azt viszont 

elmondják a résztvevő egészségügyi dolgozók, hogy ha félévente, évente történik ez a vizsgálat, 

ugyanaz a korosztály megy. Általában az idősebbek és a hölgyek vesznek részt ezen. Ezt 

népegészségügyi szempontból nem tartjuk egy nagyon hatékony szűrésnek. Ez arra jó, hogy 

egyébként kiderüljön, hogy valakinek magasvérnyomás betegsége van és elmenjen utána a 

háziorvoshoz, vagy magas a vércukorszintje. A népegészségügyi, vagy az össztársadalmi 
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nyereség nem olyan nagy. Léteznek népegészségügyi szűrővizsgálatok, három típusa van 

Magyarországon. Van, amelynek már 20 éve van hagyománya, ez a nők emlőrák szűrése, a 

méhnyakrák szűrés, 2 éve már az országosan kiterjesztett vastagbélrák szűrés. Erről adatokat is 

tettünk be az anyagba, sajnos elkeserítően alacsony a részvételi szám. Ha megnézzük azt, hogy 

25 ezer meghívót küldenek ki és 5 ezer hölgy megy el a mellrák szűrésre, ez elkeserítő. Itt 

számítunk a civil szervezetekre, a lakossági megmondó emberekre, a kis közösségek tudják 

egymást motiválni. Azt tapasztaljuk, hogy ha egy kollektívában előfordul emlőrák, akkor 

hirtelen mindenki részt vesz szűrésen. Nem tudom, hogyan lehet itt a részvételt növelni. A 

vastagbélrák szűrés tipikus esete, hogy nem fáj, nem megalázó, otthon elvégezzük, postára 

adjuk, teljesen diszkrét, pénzbe nem kerül és mégsem hajlandóak az emberek részt venni. Majd 

különböző kommunikációs eszközökkel kell rákészülni. Az, hogy a fiatal férfiaknak miért 

magasabb a halandósága, ez egyrészről genetika, másrészről az életmóddal függ össze. 

 

További észrevétel nem hangzik el. 

 

Hubai Imre: Engedje meg, hogy kifejtsem, a mi közös munkánk akár a közgyűlésben, akár a 

megyei oltási csoportban milyen eredményes volt. Annak köszönhetően, hogy főispán úr egy 

nagyon ütőképes, hatékony csapatot szervezett, ami utána országos példává vált, gyakorlatilag 

a megelőzéstől, a covid ellátás megszervezésén át, akár a következmények kezeléséig, az orvosi 

és az egészségügyben dolgozó teljes személyi állomány mentális és fizikai egészségének 

megőrzéséig nagyon sokat tett az oltási munkacsoportban főosztályvezető asszony és 

munkatársai. Folyamatosan ellátták azokkal a publikálható adatokkal az oltási munkacsoport 

tagjait, akik ezt a saját gyakorlatukban és a saját kommunikációs felületeikre, amennyiben 

lehetett, át is vitték. Személyesen rendkívül sok alkalommal tapasztaltam, hogy ez a fajta 

összefogás, ami a megyében megmutatkozott, ez milyen módon segítette át az egészségügyi 

személyzetet azon a krízisen, amiről igazgató úr is beszélt a beszámolójában, hogy nagyon 

nehéz volt megélni azokat a pillanatokat, amik a covid járvány kitörését és az azt követő 

hónapokat övezte. Nagyon felemelő volt, amikor adományok átadásáról tudtunk beszámolni. 

Az is felemelő volt, hogy az adományok átadásakor azok fogadásakor mindig nagyon 

segítőkészek voltak a kórházak, egészségügyi intézmények, a szociális ellátórendszer kollégái. 

Azt is meg kell köszönnünk főosztályvezető asszonynak, hogy az idősellátásban, akár nappali, 

akár a bentlakásos ellátásban, vagy akár a fogyatékosok ellátásában a megye mindent megtett 

annak érdekében, hogy a lehető legkevesebb sérüléssel, a legkevesebb halálozással, vagy akár 

komoly egészségügyi károsodások bekövetkeztével kelljen számolni. Nem fog elévülni soha, 

amit főosztályvezető asszony és munkatársai annak érdekében tettek, hogy a lehető legtöbb 

életet megóvják, megvédjék és a betegségeket gyógyítsák, kezeljék. Ehhez mind a kollegiális, 

mind a háziorvosi, mind a kórházak, mind főigazgatói, mind orvosigazgatói, mind akár az 

ápolás, akár bármely területet mondhatnám. Egy olyan harmonikus együttműködés alakult ki, 

amit hálásan köszönünk, hogy részesei lehettünk, hálásan köszönjük, hogy főosztályvezető 

asszony és munkatársai is bevontak bennünket abba, hogy ötleteinkkel, véleményünkkel akár 

az önkéntes adományok gyűjtésével hozzájárulhassunk, az akkori anomáliák kezeléséhez. 

Magam is lelkes híve vagyok a véradásnak, akár az önkéntes szűrési eljárásoknak, mint ahogy 

ez lehet önkéntes és szervezett is, ezeken való részvételnek nagy híve vagyok. Köszönöm, hogy 

főorvos asszony lehetővé tesz ezt, szorgalmazza és példát mutat ezeknek a szűréseknek a 

megtörténtében, példát mutat abban, lehetőséget biztosít, hogy a megye minden lakosa éljen 

ezzel, mi pedig igyekszünk az egészséges életmódot népszerűsíteni, mind pedig ezekre a 

szűrésekre agitálni a megye lakosságát, akár saját személyes példánk bemutatásával együtt. A 

hála és a köszönet, amire hosszú ideje nem volt lehetőségünk, hogy ebben a körben megyei 

tiszti főorvos asszonnyal megosszuk.  
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Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

A Közgyűlés 13 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

51/2022. (XI.11.) számú határozata  

Jász-Nagykun-Szolnok megye lakosságának egészségi állapotáról, az egészségromlást 

kiváltó vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2021. év adatai alapján 

 

1) A Megyei Közgyűlés „Jász-Nagykun-Szolnok megye lakosságának egészségi állapotáról, 

az egészségromlást kiváltó vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2021. év 

adatai alapján” című tájékoztatót a melléklet szerinti tartalommal megtárgyalta és az abban 

foglaltakat tudomásul veszi. 

 

2) A Megyei Közgyűlés megköszöni a tájékoztató elkészítését a Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztályának.  

 

Erről: 

1) Megyei közgyűlés tisztségviselői 

2) Megyei főjegyző  

3) Irodavezetők 

4) Dr. Berkó Attila főispán, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

5) Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, főosztályvezető, 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztály 

értesülnek. 

 

Hubai Imre: Megköszönöm a tájékoztató elkészítését, további jó munkát kívánok. 

 

 

 
3./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Öntözésfejlesztési Stratégiai dokumentum 

felülvizsgálatáról 

Előadó: - Lovas Attila igazgató, Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság 

              - Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Tájékoztatom a közgyűlés tagjait, hogy a keddi napon megküldésre került a 

módosított tájékoztató. 

Köszöntöm Horváth Lajos műszaki igazgató-helyettes urat.  

Érdeklődöm, hogy az írásos tájékoztatóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 
Horváth Lajos: Szóbeli kiegészítésében kiemeli, hogy jelentős csapadék hiányt szenvedett 

térségünk, ez az ország területére is igaz, a folyók vízállása is rendkívül alacsony szinteket 

mutattak. A Tisza 10-11 cm-rel haladta meg az eddig mért legkisebb vízszinteket a folyó 

vízállása. Több műszaki kérdést is felvetett, a vízkivételek nagyrésze nem működött, be kellett 

avatkozni. Kiemeli, Szolnok város ivóvízkivételi művénél is problémák adódnának, ha 

mesterségesen nem tartanák ezt a vízszintet a Kiskörei duzzasztómű segítségével. Megköszöni 

az együttműködést a Tisza-tó és a környéken lakóknak. A vízkivételi mű átépítését sürgetni, 

előmozdítani kellene. 2018-ban készült el az utolsó öntözésfejlesztési stratégia, ez az idei évben 

felülvizsgálatra került. Az idei és az előző évben is jelentős öntözési igények merültek fel a 
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területen, amelyre további fejlesztési projektek kerültek az anyagba, vannak már folyamatban 

lévő öntözésfejlesztések, nagyon sok engedélykérdés valósult meg a gazdák részéről, további 

igények várhatóak a térségben. Megköszöni a közgyűlésnek, hogy foglalkozik a megyei 

stratégiával, így több vonalon futtatható, mivel szükség van az öntözésfejlesztésre Jász-

Nagykun-Szolnok megyében. 

 

Hubai Imre: A tájékoztatót a Tervezési és Monitoring Bizottság megtárgyalta. Érdeklődöm 

a Bizottság elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Ujvári Imre: A Tervezési és Monitoring Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta, elfogadását 

javasolja a közgyűlés számára. A Tisza-tavi települések nevében mondok köszönetet a Lovas 

Attila igazgató úr által vezetett vízügyi igazgatóságnak. Azt kell mondjam, hogy briliánsan 

oldották meg ezt a rendkívül nehéz időszakot. Szerencsém volt részt venni Kiskörén egy 

tájékoztatón, ahol bemutatták, hogy több, mint száz napig tartott az aszályos időszak. Ebben az 

időszakban centiről centire kellett beosztani a Tisza-tó vízkészletét, hogy jusson a 

megyeszékhelynek is, jusson az öntözésre is, de ne feledjük el, hogy erre épült több település 

turisztikája is. Azt kell mondjam, leginkább Tiszafüred nevében tudok nyilatkozni, hogy nálunk 

a szezon végéig sem a szabadstrand tekintetében, sem más tekintetben nem lehetetlenítette el a 

működést, a vízügy úgy tudott gazdálkodni a vízkészlettel, hogy jutott Szolnoknak és a 

gazdálkodóknak is öntözésre. A turizmusnak sem kellett teljes mértékben lenullázódnia, ehhez 

a rendkívüli munkához gratulálok. Elnök úrnak szeretném megköszönni azt, hogy az országban 

talán elsőként Szolnok megye ismerte fel azt, hogy itt az aszályos időszak milyen veszélyeket 

hordoz a következő években. Erre fel kell készülni, örülök annak, hogy a kormány elé 

kerülhetett egy olyan anyag, ami már ezzel foglalkozni fog. Mi, akik a Tisza-tó mellett élünk, 

nagyon fontosnak tartjuk, hogy a jövőben az aszályos időszakra felkészülésre, a vízhiányra új 

megoldások szülessenek.  

 

Fazekas Szabolcs elhagyja az üléstermet. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a módosított tájékoztatóval kapcsolatban kinek van 

kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Piroska Miklós elhagyja az üléstermet. 

 

Hubai Imre: Köszönöm elnök úrnak a bizottság által megfogalmazott állásfoglalást. Valóban 

nagyon fontos ez a stratégia. Örülök annak, hogy együttműködő a közgyűlés abban, hogy a 

kormány elé járultunk, már a korábbi gazdaságfejlesztési stratégiában szerepeltettük az 

öntözésfejlesztést és felismerte a közgyűlés, hogy nem csupán az ökológiai katasztrófa 

megelőzése, hanem egyáltalán a Közép-Tisza Völgyben, a Jászkunságban az életminőség 

fenntartásában nagyon komoly szerep, amit az öntözésfejlesztésnek és egyáltalán a területen 

megtartott, visszatartott vízmennyiségnek köszönhetünk. Egyetértve elnök úrral nekem is 

köszönetemet illik kifejezni a KÖTIVIZIG szakemberei számára, akik felismerték, hogy ez egy 

rendkívül aszályos év, és amikor még bő víz volt, többlet vízmennyiséget, ha jól tudom, 

nagyjából 15 millió köbméterrel több vizet tárolt be a KÖTIVIZIG a Tisza-tóban, ami, ha nem 

történik meg bővíz idején, akkor sokkal hamarabb leürült volna a Tisza-tó. Szolnok 

ivóvízbázisa vízkivételi műve végleg ellehetetlenült volna és megszűnt volna mind a jászsági, 

mind a tiszafüredi, mind a nagykunsági öntözőrendszerben az öntözővíz szolgáltatása, még 

ütemezetten is. Köszönjük azt a felismerést, ami jóval az aszályos időszak bekövetkezte előtt 

az igazgatóság részéről megtörtént. A felismerést tettek követték, a többlet betárolt 
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vízmennyiségnek köszönhetően, mind aktív és ökoturisztikailag, mind pedig öntözővíz és 

ivóvíz biztosítás szempontjából kitűnőre vizsgázott az igazgatóság és a Tisza-tó, valamint a 

vele együttműködő vízgazdálkodási rendszerek. Könnyű dolga van annak, aki ezt a stratégiát 

méltatja és szeretné sikerre vinni, mert már bizonyította, hogy azok a szakemberek, akik 

összeállították és a megye gazdálkodói segítségére vannak, azok kiváló ismerői a Közép-Tisza 

Völgy hidrometeorológiai és vízgazdálkodási sajátosságainak és alkalmas arra a stratégia, hogy 

a megvalósítását követően megelőzze a vizek hiányából fakadó károkat és segítsen a 

mezőgazdasági termelést stabilizálni, stabilizálni a hozamokat, egyáltalán a megye arculatát 

meghatározó mezőgazdaságnak életképesnek maradni. Örömmel állok a stratégia képviseletére 

készen. El fogjuk juttatni Magyarország kormányának, a határozati javaslat kifejezetten 

rendelkezik arról, hogy keressük meg a kormányt ennek a stratégiának a végrehajtásához 

szükséges források biztosítása érdekében. Egy nagyon fontos tényre szeretném felhívni a 

képviselőtársak figyelmét, hogy ez a stratégia szerepel a megye gazdaságfejlesztési 

stratégiájában és ennek a stratégiának a felülvizsgálata indokolt azáltal, hogy a Közép-Tisza-

vidéki Vízügyi Igazgatóság is felülvizsgálta a saját öntözésfejlesztési javaslatait és azokkal a 

projektelemekkel kiegészítve, ami gyakorlatilag a nem működő rendszerek fejlesztése, a 

működő rendszerek továbbfejlesztése, művek rekonstrukciója vagy szolnoki városi felszíni 

ivóvízkivételi mű átépítés, ezek mind szerepelnek a stratégiában. A szolnoki városi felszíni 

ivóvízkivételi mű átépítése első helyen szerepel a megye öntözésfejlesztési stratégiájában. Erre 

is van reális magyarázat, hiszen egy alacsonyabb Tiszai vízszint mellett is biztonságosabb lenne 

az ivóvízkivétel közvetlenül a Tisza fősodrából, így a Tisza-tó leengedésére később kerülne sor. 

Ez egy nagyon fontos öntözésfejlesztési beavatkozás, hiszen egy fél méterrel alacsonyabb 

vízszintnél is működőképes lenne a vízkivételi mű. 140 ezer ember ivóvízzel történő ellátása 

biztonságosabbá válna. Igyekszünk minden követ megmozgatni, ahogyan a stratégiában 

felsorolt projektelemekért is mindent meg fogunk tenni, hogy gravitációsan ellátható legyen a 

Jászkunság friss Tisza vízzel és a költségvetés teherbíró képességét ne haladjuk meg azáltal, 

hogy drága, rengeteg energiahordozó igénybevételével lehetne csak eljuttatni a vizet, ezt 

szeretnénk megelőzni, ezért a gravitációs rendszer fejlesztésére helyezzük a legfőbb hangsúlyt.  

 

 Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

A Közgyűlés 11 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 
Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

52/2022. (XI.11.) számú határozata  

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Öntözésfejlesztési Stratégiai dokumentum 

felülvizsgálatáról 

 

1. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a Megyei Öntözésfejlesztési Stratégia 

felülvizsgálatával a melléklet szerint egyetért, megköszöni a felülvizsgálatban résztvevők 

munkáját. 

2. A Megyei Közgyűlés felkéri a Megyei Közgyűlés Elnökét, hogy a „Megyei 

Öntözésfejlesztési Stratégia felülvizsgálatá”-t küldje meg Magyarország Kormányának, 

egyidejűleg kérve a Kormány támogatását – a központi költségvetés teherbíró képességéhez 

igazodva – a stratégia mielőbbi megvalósításához. 

3. A Megyei Közgyűlés egyidejűleg elrendeli a „Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Gazdaságfejlesztési Program 2021 – 2030” felülvizsgálatát. 

 

Határidő: 2023. február 15. 

Felelős: Páldi Tamás Attila irodavezető 
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Erről:  

1. Lovas Attila igazgató, KÖTIVIZIG 

2. a Megyei Közgyűlés tagjai 

3. Rentzné dr. Bezdán Edit megyei főjegyző 

értesülnek. 
 

Hubai Imre: Megköszönöm a tájékoztató elkészítését, további jó munkát kívánok. 

 

 

4./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Területi Vízgazdálkodási Tanácsba és Szakmai Bizottságba történt 

delegálás módosítására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Az előterjesztést megtárgyalta a Tervezési és Monitoring Bizottság, valamint az 

Ügyrendi Bizottság. Érdeklődöm a Bizottságok elnökeitől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Ujvári Imre: A Tervezési és Monitoring Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, elfogadását 

javasolja a közgyűlés számára. 

 

Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, elfogadásra javasolja a 

közgyűlés számára. 

 

Fazekas Szabolcs és Piroska Miklós visszatér az ülésterembe. 

Ujvári Imre elhagyja az üléstermet.  

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

Nem látok jelentkezést. Hadd egészítsem ki az előterjesztést és hadd méltassam azt a munkát, 

amit Mészáros János megyei főépítész úr elvégzett a megye érdekében, valamint az 

önkormányzatok pályázatainak a Területi Vízgazdálkodási Tanács által kiadott nyilatkozatok 

előkészítésében az ott folyó szakmai, bizottsági munkában és a pályázatok megvalósulásában 

kiemelkedő munkát végzett főépítész úr. Mivel szerencsésen megérte, hogy nyugdíjba tudott 

menni, az ő egészsége és kora hál istennek nem a megyei tendenciák alapján alakult. Megértve 

azt, hogy mint nyugdíjas, de mégis a megye főépítészeként és más bokros teendőinek ellátása 

érdekében kérte ennek a delegálásnak az átadását. Takó Szabolcs, aki a megyei önkormányzat 

vízgazdálkodási szakértője, örömmel vállalta ezt. Főépítész úr véleményére, javaslataira a 

jövőben is számítunk. Köszönöm a közgyűlés nevében az elvégzett munkát. 

 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

 

A Közgyűlés 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

 

 

 

 



12 

 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

53/2022. (XI.11.) számú határozata  

a Területi Vízgazdálkodási Tanácsba és Szakmai Bizottságába történt delegálás 

módosítására 

 

A Megyei Közgyűlés a 37/2021. (VI.30.) számú határozatban rögzítettek szerinti delegálást 

2022. november 1-től módosítja: Mészáros János megyei főépítész helyett Takó Szabolcsot 

delegálja a Közép-Tiszavidéki Területi Vízgazdálkodási Tanácsba és a TVT Szakmai 

Bizottságába, egyidejűleg megköszöni Mészáros János eddigi szakmai tevékenységét. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Erről: 

1. Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. Megyei főjegyző 

3. Szalay Ferenc, a KÖTI-TVT elnöke 

4. Háfra Mátyás, a KÖTI-TVT titkára 

5. Takó Szabolcs, Szolnok 

6. Mészáros János megyei főépítész 

értesülnek. 

 

 

 

5./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. 

évi fordulójához való csatlakozásra 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: A módosított előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és Területfejlesztési 

Bizottság, valamint az Ügyrendi Bizottság, melyet az ülés előtt kiosztottunk. Érdeklődöm a 

Bizottságok elnökeitől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Piroska Miklós: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a módosított előterjesztést 

megtárgyalta, elfogadásra javasolja a közgyűlés számára. 

 
Ujvári Imre visszatér az ülésterembe. 

Kővári Kata elhagyja az üléstermet.  

 

Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság a módosított előterjesztést megtárgyalta, elfogadásra 

javasolja a közgyűlés számára. 

 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Molnár Imre: Örülök és a frakció is, hiszen tárgyaltuk frakció ülésen is. Egyhangúlag úgy 

döntöttünk, hogy jó lenne, ha támogatásra kerülne az ösztöndíjrendszerhez való csatlakozás. 
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Köszönöm az elnökségnek. Tudjuk, hogy nehéz anyagi helyzetben vagyunk, de bízom benne, 

hogy ennek a forrását mire ki kell fizetni, a jövő évi költségvetésben megtaláljuk. 

 

Hubai Imre: Valóban nagy kihívás előtt áll minden megyei önkormányzat. Anélkül, hogy 

tudnánk az ország teherbíró képessége milyen jövőbeni lehetőségeket fog majd biztosítani a 

megyei önkormányzatok számára, hogy az előttünk álló költségvetés tervezésekor figyelembe 

vegyünk bizonyos források fedezetére való garanciákat. Az önként vállalt feladatok 

finanszírozása okozhatja a legnagyobb fejtörést minden megyei önkormányzatnak, ilyen a 

Bursa Hungarica Ösztöndíjrendszer is. Ugyanakkor megértem és örülök neki, támogatom is, 

hogy a Fidesz-KDNP frakciója elkötelezett annak érdekében, hogy ez az ösztöndíj program ne 

legyen kárvallottja annak, hogy finanszírozási nehézségek elé nézünk. Hangsúlyozom, önként 

vállalt feladat, minden megyei önkormányzat hivatala abban látja az első számú garanciát, hogy 

a kötelező feladatokra meg legyen a fedezet, az önként vállaltakat pedig csak a forrás 

rendelkezésre állása esetén finanszírozzák a megyei önkormányzatok. Több megyei 

önkormányzat eljutott arra a pontra, hogy nehezen tudja csak teljesíteni a kötelező feladatait és 

ezért őket megértem, ha nem fogják az önként vállalt feladatokat finanszírozni. Köszönöm és 

nagyrabecsülöm, hogy itt a megyében viszont – a bizottsági állásfoglalásokból kiderül – minden 

képviselőtársam egyformán elkötelezettnek érzi magát abban, hogy pártállástól függetlenül 

ennek az ösztöndíjrendszernek mennie kell. 2023-as költségvetésnél kérni fogjuk a támogatást, 

majd, ha áldozatvállalásra lesz szükség ennek az ösztöndíjprogram finanszírozása érdekében, 

akkor ugyanezt az egységet, együttműködést fogjuk kérni az összes képviselőtársunktól. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

A Közgyűlés 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

54/2022. (XI.11.) számú határozata  

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. évi 

fordulójához való csatlakozásról 

 

1. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszer koncepcióját megismerte, elfogadja és ahhoz 

2023. évtől csatlakozik. A Megyei Közgyűlés felhatalmazza a közgyűlés elnökét a 

melléklet szerinti megállapodás aláírására.  

Határidő: 2022. november 16. 

Felelős: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

2. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a 2023. évi megyei kiegészítő 

támogatás összegét, 1 millió Ft-ot a 2023. évi költségvetés terhére biztosítja.  

Határidő: 2023. február 28. 

Felelős: Rentzné Dr. Bezdán Edit címzetes megyei főjegyző 

 

3. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Közgyűlés Ügyrendi Bizottságát bízza meg az évenkénti megyei rangsor 

összeállításával, a megyei kiegészítő támogatás elosztásával.  

Határidő: 2023. január 20. 

Felelős: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

  Rentzné Dr. Bezdán Edit, címzetes megyei főjegyző 

  Az Ügyrendi Bizottság elnöke 
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Erről: 

1. Megyei Közgyűlés tisztségviselői, 

2. Rentzné Dr. Bezdán Edit, címzetes megyei főjegyző, 

3. Emberi Erőforrás Támogatáskezelő, 

értesül. 

 

 

 

6./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Megyei Közgyűlés 2023. évi munkatervére 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Az előterjesztést az Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. Érdeklődöm a Bizottság 

elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság a módosított előterjesztést megtárgyalta, elfogadásra 

javasolja a közgyűlés számára. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 
Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

A Közgyűlés 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

55/2022. (XI.11.) számú határozata 

a Megyei Közgyűlés 2023.  évi munkatervéről 

 

A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a 2023. évi munkatervét a melléklet szerint 

elfogadja. 

 

Erről: a Megyei Közgyűlés tagjai 

értesülnek 

 

Kővári Kata visszatér az ülésterembe. 

 

 

7./ NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 
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Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

A Közgyűlés 13 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

56/2022. (XI.11.) számú határozata 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

1.  A Megyei Közgyűlés a 17/2022. (III.11.), 26/2022. (IV.29.) valamint a 47/2022. (IX.16.) 

számú határozatban meghatározott határidős feladatok végrehajtásáról szóló beszámolót 

elfogadta. 

 

2. A Megyei Közgyűlés a 109/2012. (VI.8.) számú határozat végrehajtásaként a melléklet 

szerint jóváhagyja a CONTACT Mentálhigiénés Konzultációs Szolgálat “Civil Közösségi 

Szolgáltató Központ” 2023-2025. évi cím elnyeréséhez szükséges pályázati támogató 

nyilatkozatot. 

 

 

Erről: 

1. A Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. A Megyei Önkormányzat Hivatalának Irodavezetői 

értesülnek. 

 

Kővári Kata elhagyja az üléstermet. 

 

 

8./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási 

szünet elrendeléséről 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 
Hubai Imre: Az előterjesztést az Ügyrendi Bizottság megtárgyalta, melyet az ülés előtt 

kiosztottunk. Érdeklődöm a Bizottság elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 
Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, elfogadásra javasolja a 

közgyűlés számára. 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 

 

A Közgyűlés 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 
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Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

57/2022. (XI.11.) számú határozata: 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási szünet 

elrendeléséről 

 

A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi 

CXCIX. törvény 232. § (3) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, valamint a különleges 

jogállású szerveknél és a helyi önkormányzatok képviselő-testületének hivatalánál elrendelhető 

igazgatási szünetre alkalmazandó veszélyhelyzeti szabályokról szóló 460/2022. (XI.10.) Korm. 

rendelet értelmében a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási 

szünetet rendel el 2022. december 22. napjától 2023. január 6. napjáig. 

 

Először a 2022. évben esedékes szabadságot kell kiadni, ha ez nem elegendő, a 2023. évben 

esedékes szabadságot kell kiadni. 

Az igazgatási szünet időtartama alatt – a foglalkoztatottak vonatkozásában az igazgatási szünet 

alatti munkavégzés munkáltatói jogkör gyakorlója által elrendelése kivételével – a hivatal 

feladatait nem látja el, és az ügyfélfogadás nem működik. 

 

 

Erről: 

1. Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. Megyei főjegyző 

3. Megyei Önkormányzati Hivatal munkatársai 

értesülnek. 

 
 

Hubai Imre: Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja 

alapján a Közgyűlés zárt ülésen tárgyalja meg a Terület- és Településfejlesztési Operatív 

Program Plusz 2022. november 18-ai határidejű Döntés-előkészítő Bizottságára beterjesztett 

támogatási kérelmek döntési javaslatára vonatkozó előterjesztést.  

Megkérem a Közgyűlés tagjain és az irodavezetőkön kívül jelenlévő meghívottakat, hogy a zárt 

ülés idejére legyenek szívesek az üléstermet elhagyni.  

 

ZÁRT ÜLÉS / KÜLÖN JEGYZŐKÖNYVBEN/ 

 

A nyílt ülés folytatása. 

 

Hubai Imre: Tájékoztatom a jelenlévőket, hogy a Megyei Közgyűlés zárt ülésen döntött a 

Terület- és Településfejlesztési Operatív Program Plusz 2022. november 18-ai határidejű 

Döntés-előkészítő Bizottságára beterjesztett támogatási kérelmek döntési javaslatáról.  

 

Megkérdezem a Közgyűlés tagjait, hogy kíván-e valaki közérdekű bejelentést, felvetést 

előterjeszteni?  

 

Megállapítom, hogy a Közgyűlés mai feladatának eleget tett, munkáját befejezte.  
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Bejelentem, hogy a következő ülést elfogadott munkatervünk szerint 2022. december 9-re 

tervezem összehívni.  

 

Megköszönöm valamennyi közgyűlési tag, meghívott részvételét, az ülést berekesztem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


